
Wloclawek dnla 25 kwietnia 2015r.

Jaroshw Chmielewskl
radny Rady Miasta

Wloclawek

Prezydent Mlasta Wfoclawek
dr Marek woJtkowskl

lnterpelacia

W imieniu mieszkarlc6w osledla , bzamcze" uprzejmie prosze Pana Prezydenta o rozwatenie

molliwoSci budowy pnejgcia podziemnego pod torami PKP w teJ czesci naszego mlasta.

Z powaianlem


